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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund måndagen den 29 
maj 2023. 
 
Närvarande: Jan Gutenwik (JG), Eva Erlandsson (EE), Bengt Svedrell (BS), Erik Andersson (EA), 
Anders Nordberg (AN), Charlotte Rudbäck (CR), Torbjörn Johansson (TJ), Jens Priess (JP) och 
Thomas Andersson (TA). 
Närvarande från SBF: Thomas Winther (TWI). 
 
Antal bilagor: 1st 
 
§ 1 ÖPPNANDE 

Ordförande Jan Gutenwik välkomnade de närvarande och förklarade mötet öppnat klockan 
18.30. 

 
§ 2 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Godkändes föregående sammanträdesprotokoll (2023-03-16). 
 
§ 3 FÖREDRAGNINSLISTAN 

 Den upprättade föredragningslistan.  
 
§ 4 INFO FRÅN SBF 
 TWI redogjorde för en del nyheter från SBF, som också diskuterats under Distriktsmötet där 

EE, AN och TA närvarat: 
 

 En handbok för klubbfunktionärer finns tillgänglig och kan rekvireras från SBF. Information 
om hur rekvirering sker finns i SBFs utskick Medlemsnytt. Klubbar rekommenderas att 
rekvirera en handbok för vardera styrelseledamot. Handboken finns EJ tillgänglig online 
då det finns klubbar ej anslutna till SBF som kan tänkas vilja utnyttja hjälpmedel de inte 
har rätt till. 
 

 Dfb kan ansluta till SISU. Skånes BF rekommenderas att undersöka möjligheterna till 
kursstöd, en studiegrupp behöver bestå av (minst): 3 deltagare, 3 tillfällen (flera tillfällen 
samma dag är möjligt, exempelvis före lunch och efter lunch) samt 3 timmar á 40 minuter. 
Tävlingsledarkurser kan exempelvis vara aktuellt för stöd. 
Beslutades att TA tittar närmare på det under sommarmånaderna. 

 

 Skåne har i år ovanligt få klubbar anmälda till sommarbridge. 
Beslutades att TA kontrollerar med klubbar som tidigare varit med, för att få så 
uppdaterad lista som möjligt. 
 

 Ruter-programmet avses att fasas ut på flera års sikt, till förmån för modernare lösning. 
TWI berättade kortfattat om BridgeTime, som är på prov några veckor hos bl.a. Bjärreds 
BK. TA redogjorde kortfattat från sitt möte på Bjärreds BK med representanter för 
BridgeTime. 
 

 TWI redogjorde för SBFs nya förslag på Klubb- och Distriktsstadgar. Skånes BFs stadgar 
diskuterades, se § 11.   

 
§ 5 UNDERHANDSBESLUT 

 Samtliga avtal kopplade till Unionen och tjänstepensionsbolag är uppsagda. Detta gäller 
Unionen, Fora, samt Collectum. Avtalen löper ut 2023-07-28 (Unionen) respektive 2023-07-31 
(Fora och Collectum). Skånes BF står därmed utan kollektivavtal f.o.m. 2023-08-01. 
 

§ 6 TÄVLINGSVERKSAMHET, DELRAPPORT 

 DM-par Veteran hölls 230319 med 9 par, och TA som tävlingsledare (TL) 
 

 Allemansträffen avgjordes 230326 med en simultan final, och TA som TL. Tävlingen 
avlöpte tämligen smärtfritt och hade dragit 603 kvalande par som resulterat i 106 finalpar. 
TA redogjorde för att resultatet också innebar att par med högt handikapp placerat sig väl 
i tävlingen, vilket förhoppningsvis bidrar till fortsatt högt intresse framledes. 
Påmindes om att AN eventuellt via BK Bridgehuset har större möjligheter att boka 
samlingslokal till lägre kostnad, om upplägget nästa år blir gemensam final.  
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 DM-par Open hölls 230423 med 14 par, och extern TL. 
 

 Framtaget förslag på Tävlingsprogram för 2023-2024 fastställdes. 
 

 Regelverket för DM-tävlingar diskuterades. Vid tidigare möten diskuterades om relerna för 
deltagande i DM-tävlingar skulle förändras, för att undvika att spelare boende i Skåne 
missar SM-finalplats(er) då de representerar klubb i annat distrikt i enlighet med 
regelverket för Allsvenskan. Ett möjligt förslag var att bostadsort skulle räcka som 
parameter för att bli Skånsk Mästare. Ett annat förslag var att de som representerar klubb 
utanför Skånes BF löser ett ”passivt” medlemskap i en Skånebridgens Vänners BK, som 
är en klubb Skånes BF administrerar. Beslutades att behålla nuvarande regelverk, men 
att till SBFs riksstämma inkomma med en motion, där stödmedlemskap föreslås hanteras 
av SBF på riksnivå, samt att stödmedlemskap räcker för spel i Allsvenskan. TA uppdrogs 
att färdigställa en sådan motion inför nästa möte. 

 
Det låga deltagarantalet diskuterades, och i enlighet med tidigare beslut påmindes om att TA 
under sommaren försöker hitta lösningar som attraherar fler spelare till våra DM-tävlingar. TWI 
föreslog att studera Västra Götalands BF för inspiration på lösningar, och att Bengt Larsson 
från VGBF kan kontaktas vid behov. 
Beslutades att TA inför nästa möte tar fram färdiga förslag på tävlingsupplägg. 

 
 § 7 HASSES UNGDOMSFOND 

TJ redogjorde för en inledande diskussion med Fredrik Jarlvik (FJ), som för närvarande är 
beslutande organ för Hasses Ungdomsfond. TJ och FJ har inlett diskussion om 
juniorrekrytering och kontanta utbetalningar vid ansökningar, men inget konkret har bestämts 
ännu rörande detta. Befintligt regelverk existerar till synes inte, ej heller framkom önskemål 
från Halléns testamente. Beslutades att TJ  och CR, i samverkan med FJ, upprättar ett 
regelverk inför nästa styrelsemöte. Formellt beslut tas av Skånes BFs AU, som uppdrar åt TA 
att exekvera tagna beslut. 

 
§ 8 PENSIONERINGSAVTALET 
 Pensioneringsavtalet med tjänstepension diskuterades då hängavtalet och tillhörande 

försäkringslösningar är uppsagda (se § 5). TA redogjorde kortfattat för önskemålet att ha ett 
lönepåslag på motsvarande belopp, snarare än en av extern försäkringsgivare administrerad 
lösning. 
 
Beslutades att f.o.m. 2023-08-01 ge ett lönepåslag om 4,65% istället för en extern 
pensionslösning. TA ansvarar därmed själv för förvaltning av sin pension från detta datum, 
och kostnaden för Skånes BF blir därmed likvärdig som om en extern lösning med ITP1 
antagits. 
 
Beslutades att skriva ett nytt anställningsavtal som reflekterar de nya villkoren för 
anställningen, inklusive att följa det nu uppsagda hängavtalets villkor avseende lönerevisioner. 
TA, JG samt TJ uppdrogs att gemensamt ta fram ett nytt anställningsavtal. 

 
§ 9 REVIDERAD BUDGET 
 Den under årsmötet antagna budgeten har visat sig vara alltför optimistisk på flera punkter, 

och vi ser ett underskott på ca 60 tkr jämfört med budget på de poster vi räknade med inför 
årsmötet. TA redogjorde för de huvudsakliga anledningarna till att budgeten slår så pass 
mycket fel: 

 

 Vid budgetframställningen extrapolerades kostnaderna från oktober 2022 snarare än att 
räkna med lönerevisioner och KPI-uppräkningar. Detta ger en negativ felräkning i lön- och 
pensionskostnader om ca 25 tkr, samt en hyresökning om 2,5 tkr. 

 

 Medlemsantalet är ca 100 färre än förväntat och ger ca -15 tkr jmf med budget. 
 

 Skåneserien attraherade färre lag än budgeterat. Resultat jmf med budget är ca -12 tkr. 
 

 SBF höjde 2023-01-01 den rörliga medlemsavgiften vilket ger en högre kostnad om ca 
4 tkr för våra tävlingar. 
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 Glädjande är att vi nu kan räkna med att få ränta på våra innestående medel. Detta ger ca 
3 tkr obudgeterade intäkter. 

 

 Vi har tacksamt nog också fått sponsorintäkter som i sin helhet täcker upp vårt underskott 
om 60 tkr. Detta är vi ytterst tacksamma för. 

 
Beslutades att anta den reviderade budgeten, som bifogas styrelseprotokollet (bilaga 1). 
Diskuterades åtgärder för att komma tillrätta med underskottet då det inte är hållbart att vi 
förlitar oss på sponsorintäkter för att hålla verksamheten vid liv, exempelvis en höjning av 
medlemsavgiften. 
 
Beslutades att TA inför nästa möte tar fram en budget för 2023-2024, utan sponsorintäkter, 
för att inför medlemmarna vid årsmötet visa hur verkligheten ser ut. En tidigare genomförd 
undersökning pekar på att nuvarande organisationsform, med en anställd kanslist, uppskattas 
av klubbarna och att annan form ej är önskvärd. 
 
Ekonomin diskuterades som helhet, förslag om att undersöka möjlighet för sponsorer i likhet 
med exempelvis golfvärlden diskuterades, med målet att utveckla rekryteringsverksamheten. 
Föreslogs att på årsmötet ta upp Skånebridgens Vänner som ett möjligt sätt att stödja Skånes 
BF ekonomiskt. Diskuterades också Skånebridgens Vänners egna PlusGiro och att det 
antagligen går att avveckla till förmån för användande av befintligt BankGiro, för att hålla 
kostnaderna nere så mycket som möjligt. Inga beslut togs i frågan. 

 
§ 10 REKRYTERING 
 TA redogjorde för ambitionen att via e-post i början av juni kontakta de spelare som varit 

medlemmar under 2021-2022, men som valt att inte vara medlem under 2022-2023. Syftet är 
att väcka intresset för bridge igen, men utan att vara anklagande. 

 TA redogjorde också för ambitionen att under sommaren besöka klubbar runtom i Skåne för 
att gemensamt hitta vägar att öka intresset. 

 
§ 11 ÖVRIGA FRÅGOR 

Skånes BFs stadgar bör ses över, se § 4 om SBFs förslag på standardstadgar för klubbar och 
distrikt, då det är viktigt att Skånes BFs stadgar inte står i strid med SBFs stadgar. Skånes 
BFs stadgar innehåller minst ett fel: § 6 punkt 2 angående I-medlem efter 10 års frånvaro. 
Samtliga styrelseledamöter ombads se över stadgarna för att hitta fel. Nya stadgar kan bara 
beslutas av årsmötet och förslag på nya stadgar ska bifogas kallelse till årsmötet. 
 
Beslutades att vid årsmötet föreslå nya stadgar. TA uppdrogs att sammanställa de av 
styrelsen föreslagna förändringarna, som tas fram medelst gruppdiskussion via e-post inför 
nästa styrelsemöte. 
 
Påmindes om att en kallelse till årsmötet måste ske senast 20 dagar före årsmötet, och ska 
innehålla föredragningslista, eventuellt inkomna motioner till Skånes BF samt eventuella 
förslag på stadgeändringar. TA uppdrogs att vid nästa nyhetsbrev i juni 2023 påminna om att 
motioner ställda till riksstämman måste inkomma Skånes BF senast 14 augusti, för behandling 
på nästa styrelsemöte, samt att motioner ställda till Skånes BF ska ha inkommit till Skånes BF 
senast 30 dagar före årsmötet, således 1 september, då årsmötet enligt fastställt program 
hålls söndagen den 1 oktober. 

 
§ 12 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
 Nästa sammanträde blir måndagen den 21 augusti klockan 18.30 på BK Bridgehuset/Skånes 

BF. Datum för därpå följande sammanträde blir torsdagen den 7 september klockan 18.30 via 
Teams, för behandling av till Skånes BF ställda motioner. JP uppdrogs att skicka ut inbjudan 
via Teams. 
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§ 13 AVSLUTNING 
Beslutades att dela ut resekostnadsersättningar till: 
Jan Gutenwik  130,00 kr 
Eva Erlandsson  150,00 kr 
Charlotte Rudbäck 150,00 kr 
Bengt Svedrell  300,00 kr 
Torbjörn Johansson 130,00 kr 
Jens Priess  460,00 kr 
 
Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 22.00. 

 
 
Justeras:      Malmö den 29 maj 2023 
 
 
______________________    _________________________ 
Jan Gutenwik, ordförande    Thomas Andersson, sekreterare 
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Bilaga 1 
 

 


